
 

 

ACTA DE REUNIÓ 
ASSEMBLEA 

 
 

DIA: 28/02/2018 

HORA 20:30 a 22:00 

ASSISTENTS Kids&Us Poblenou: Angie Campagnero 

De peus a terra: Cristina Ferrandiz 

Trinxant: Elisa Ruíz 

Jacobo Qualitat: Manel López 

Òptica poblenou: Francisco Javier Sarrias 

Pastisseria Triomf: Gisela Bellart 
Nupur: Nancy Bruni 
Fina Estampa: Mònica Guash 

Festuk: Gemma Cardiel 
Bagoa: Jorge Rodríguez 
Aimada: Montse Valiente 

Afisionat: Esther González 

La Cervecita: Angie Gastein 

Bagoa: Luca Ravagnani 
Espai Dental: Marta del Rey 

Pastisseria Triomf: Antoni Belfont 
Merceria Montserrat 
Teixidor 
Dormido en Noviembre 

 

ORDRE DEL DIA 

1. Presentació de la assemblea  

S’inicia l’assemblea a les 20:35h. 
 

La Yolanda dona la benvinguda, fa la presentació de la taula i es presenta com la figura de 
moderadora de l’assemblea. Passa la paraula a Miguel, el president. 
 

2. Parlament del president 

Miguel vol aclarir, per si algun soci o sòcia encara no ho té clar, que ell és DORMIDO EN 
NOVIEMBRE i que és el responsable de LA GUIA del POBLENOU i del COMMUNITY 
MANAGER de l’Eix. 
 

3. Lectura i aprovació, en cas necessari, de l’acta anterior.  

Després del parlament del president es pregunta als assistents si es vol fer lectura de l’acta 
anterior. S’aprova per unanimitat tot i no llegir-la, tothom ha rebut l’acta via e-mail. 

 

4. Memòria d’activitats 2018 i aprovació 

La Pilar introdueix  la lectura dels punts més rellevants de la Memòria del 2018. 
 



Destaca que la xifra de socis que s’han donat de baixa augmenta cada any, la raó principal 
d’aquest fet és per tancament dels locals. 
 

S’informa del pla d’actuació pel 2019 que donarà continuïtat al que es va iniciar al 2018 amb un 
pla d’avantatges pels socis i sòcies i incentivant la participació de tots els associats/ades amb 
els projectes de dinamització de l’associació. 
 

Es proposa tornar a activar Petit Poblenou, per fer-ho possible hauria de sortir una persona 

responsable que pogués liderar aquest projecte. 
 

S’informa de que en Josep (Carnisseria Mari dins el mercat) està mirant d’activar l’entrada de 
tot el mercat en bloc com a socis i sòcies de l’eix. L’Elisa (Trinxat) i l’Angie (La Cervecita) diuen 
que ho té difícil doncs la resta del mercat no vol entrar en el projecte. 
 

El tema de la brutícia als carrers del Poblenou i de l’estat lamentable dels contenidors 
preocupa a tots els socis i sòcies. Alguns associats i associades ens expliquen que 
l’ajuntament va fer una enquesta al respecte fa un parell de mesos. El Miguel informa que van 
darrere de l’ajuntament perquè posin solució a aquest problema. 
 

COMERÇ AL CARRER: Respecte a les dates d’aquesta activitat els assistents pregunten el 

perquè de que una de les dates sigui en divendres en comptes d’en dissabte, la junta aclareix 
que s’ha posat un divendres ja que és el Black divendres. Passa igual amb el Sant Jordi. 
Només ens deixen fer 9 vegades comerç al carrer.  
 

Els associats valoren molt positivament el resultat de l’activitat TRUCO O TRATO. La Marta 
d’Espai Dental destaca que el fet d’identificar les activitats impulsades per l’eix amb globus de 
l’eix comercial a les portes dels comerços és important, ens dóna visibilitat al barri i davant 
d’altres comerços no associats. Fa imatge d’eix. La resta d’assistents està d’acord. 
 

FESTA DEL COMERÇ: es proposa fer-la més tard, a finals d’abril o maig per exemple. La 

ubicació serà Can Saladrigues. La Montse insisteix en que perquè la festa tingui sentit la 
participació per part dels socis i sòcies ha de ser més elevada.  
 

El problema d’alguns socis i sòcies per participar a la festa és que tenen complicat moure el 
gènere. 
 

INAUDIT: Estem a la 3era edició. El Miguel informa que l’ajuntament s’ha compromès aquest 
any a deixar-nos equipament per realitzar el festival. 
 

Amb l’ICUB (Institut de Cultura de Barcelona) s’estan fent reunions perquè ens ajudin amb les 
contractacions de bandes musicals i poder acabar entrant en el circuit cultural de BCN. 
 

Nancy (Nupur) exposa la idea de realitzar el festival en divendres perquè els dissabtes hi ha 
molts comerços tancats. Angie no està d’acord, opina que el divendres ja tenim gent comprant 
a les botigues i que el que necessitem és portar públic en dissabte, que si es fa el festival els 
comerços tancats haurien de fer l’esforç d’obrir aquell dissabte per donar cabuda al festival. 
 

Miguel explica que el festival es realitzarà durant tota la jornada i depenent del sector del 
comerç es farà en diferents horaris. Per exemple: sector salut i bellesa concerts al matí i sector 
restauració tarda i nit. 
 

Jorge (Bagoa) pensa que al festival encara li podem donar una altra volta i que falta més 
Publicitat per l’esdeveniment. La Montse (tresorera) hi està d’acord en que s’hauria de fer més 
publicitat però falten diners per poder invertir. 
 



ENLLUMENAT NADALENC: es parla dels problemes que han hagut aquest any a tota 
Barcelona amb l’enllumenat de nadal a causa de dues grans empreses que es van declarar en 
fallida poc abans del nadal. Marta (Espai Dental) es pregunta si no podríem fer alguna cosa 
més petita i que ho pogués fer cada un dels comerços per estalviar-nos aquest tipus de 
problemes. Angie (La Cervecita) diu que potser no cal ni llums, simplement fer algun tipus de 
decoració nadalenca. No tothom hi està d’acord, altres diuen que l’enllumenat convida a que la 
gent passegi.  
Junta proposa continuar abordant aquesta tema en una nova reunió.  

 

5. Balanç 2018 aprovació i pressupost 2019 i aprovació 

La Montse (tresorera) pregunta si hi ha algun dubte sobre el balanç o sobre el pressupost ja 
que per això s’ha passat per mail. Si no hi ha dubtes s’aprova el pressupost de l’any i el balanç 
del 2018. 
 

6. Pla d’actuacions 2019 i aprovació de projectes de la bossa de dinamització 

La Junta torna a recuperar el fil amb el pla d’actuacions del 2019. Es recorda als assistents 

que s’ha fet una enquesta per votacions i per poder decidir que es feia el 2019. El Pla 

General manté el Inaudit, Sant Jordi, la primera guia i les dinamitzacions de nadal dintre 

de la dinamització sense que hagi entrat dintre del pla sotmès a votació de l’any.  

S’explica una mica els projectes aprovats: 

 

INSTAGRAM: Miguel informa de que es vol donar identitat al barri amb aquesta campanya.  
 

RESIDU O%: Es vol intentar que els comerços donem exemple i treballem junt amb les 

campanyes de l’ajuntament de Barcelona. 
 

GUIA DEL POBLENOU: Segons les votacions ha sortit que sí es faci una segona guia però si 
l’editem  molts projectes petits no es podrien realitzar per faltar de diners, per això s’ha 
descartat. 
 

CURSO DE FOTOGRAFIA: En Josep,  fotògraf que treballa de manera regular per l’eix, 
donarà un curs de fotografia bàsica perquè els socis i sòcies el puguin utilitzar per nodrir el seu 
Instagram, la seva pàgina web, etc. Quan tinguem el local nou disponible els socis i sòcies 
també podran fer allà les seves fotografies.  
 

LOCAL NOU: Situat a la Rambla nova, al costat del BSM i davant del Don Curado. La Junta 

informa de que estan acabant de tancar aquest tema amb l’ajuntament. Hi ha problemes amb 
els anterior gestors del local que l’ajuntament ha fet fora perquè els hi havia vençut el termini i 
perquè no respectaven algunes normatives de l’ajuntament amb les seves pràctiques habituals. 
L’ajuntament ens ha dit que ara nosaltres som els gestors i que a ells només els hem de 
facilitar el pas per fer-ne ús durant les festes de maig però els anteriors gestors volen continuar 
conservant més espai i estem negociant com quedarà finalment la seva participació al local. 
 

CURS DE PRIMERS AUXILIS: Es farà també al nou local. Es parlarà amb la CRUZ ROJA i 

BCN activa per impartir els cursos.  
 

CONCURSOS PER SORTEIG: S’informa de que s’està pensant en sortejar un ciclomotor. 
 

 



 

7. Eleccions dels membres de Junta Directiva 

DIMISSIÓ MONTSE (Tresorera. Merceria Montserrat): S’exposa que la Montse deixa la Junta i 

que, com a mínim, perquè l’associació tingui continuïtat hi ha d’haver 3 membres actius a la 
junta. No surt cap voluntari ni voluntària entre els assistents per assumir el càrrec. La Montse 
donarà el mes de març com a marge perquè algú pugui sortir. 
 

En Miguel (president) diu que seria ideal que la Junta estigués representada per membres dels 
diferents sectors de l’associació. 
 

S’acorda que es realitzaran diferents reunions per acabar de tractar aquells temes que ens 
amoïnen i que per manca de temps no han pogut ser parlats durant l’assemblea. 

 

8. Precs i preguntes 

 

Es tanca la sessió a les 22:00.  
 


